

APEIRON

a journal for ancient philosophy and science

CONTENTS

VOLUME XXXV No. 1

MARCH 2002

Page

- | | | |
|----|---|---------------------------------------|
| 1 | Justice and the Fundamental Question
of Plato's <i>Republic</i> | James Butler |
| 19 | Aristotle on Physical Necessity and the
Limits of Teleological Explanation | Christopher Byrne |
| 47 | Imagining the Universe | Dirk L. Couprie
and Heleen J. Pott |
| 61 | Doctoring History: Ancient Medical
Historiography and Diocles of
Carystus | R.J. Hankinson |

No part of this publication may be reproduced, stored in a retrieval system or transmitted, in any form or by any means, without the prior written permission of the publisher or, in case of photocopying or other reprographic copying, a license from CANCOPY (Canadian Copyright Licensing Agency) 1 Yonge St., Ste 1900, Toronto, ON M5E 1E5, FAX (416) 868-1621.

Aucune portion de cette publication ne peut être reproduite, entreposée dans un système de récupération ou transmise, sous quelque forme ou par quelques moyens que ce soit sans le consentement préalable, par écrit, de l'éditeur ou, dans les cas d'une photocopie ou tout autre reprographie, une licence de CANCOPY (Canadian Copyright Licensing Agency) 1 Yonge St., Ste 1900, Toronto, ON M5E 1E5, FAX (416) 868-1621.

APP acknowledges the financial support of the Government of Canada, through the Publications Assistance Program (PAP), toward our mailing costs.

APP reconnaît l'aide financière du gouvernement du Canada, par l'entremise du Programme d'aide aux publications (PAP), pour nos dépenses d'envoi postal.

Mailed in April/May 2002